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Általános KB-s feladatok

KB ülések

● 1 KB ülésen vettem részt 
● Ülés témájára felkészültem

● Emailet, üzenetek és jegyzetek alapján

Teljesítményértékelő reflexió

● Részt vettem a KB-s reflexiós gyűlésen, ahol a decemberi és januári
teljesítményünket értékeltük

○ Gyűlésre felkészültem
■ Végigmentem az adott két hónap eseményein, tetteimen, és

átgondoltam, hogy mit csináltam jól és mit rosszul, azoknak a
tanulságait írtam fel

■ Ugyanezt rövidebben megtettem a többi bizottsági tagnál is

Házszintű költségvetés

Házszintű haladás

● Többször beszéltem Gulyás Róberttel
○ Beszéltünk a hiányzó tételek meghatározásának mikéntjéről

● Több kisebb tételt meghatároztam
○ Azokat melyek állandóak, illetve amik előző évek megvalósulásai alapján

meghatározhatóak, pl autóbérlés, irodafenntartás stb
● Közéleti felelőstől bekértem az RVT kereteit

○ Ezekre visszajeleztem



KB Házszintű stratégia és döntések

● KB elé vittem Házszintűt befolyásoló kérdéseket, ezekről döntöttünk
○ Következő évre két Felező bált tervezünk

■ Nagy igény van a pótlására, ide nem közélők is szoktak jönni, emellet
nem szeretnénk megszakítani ennek a hagyományát, mivel ezen
egyszer lehet részt venni egy egyetemi képzés alatt

○ Felező bál költségvetését megemeltük
■ Szeretnénk lehetőséget adni külsős helyszín keresésére, ahol több

ember is elfér. Mindig nagy a túljelentkezés
○ ÁB osztó költségvetését megemeltük

■ Szeretnénk jobban megbecsülni a közélőket, illetve a színes belépők
értékét megemelni. Protokoll rendezvények szintjére hoznánk, illetve
növekvő étel árakat is szeretnénk kompenzálni

○ Vezetőségi tábort eltöröltük
■ Előző évek alapján csapatépülésen kívül érdemi haszna nem volt. Az

ott lévő workshopok eredménytelenek voltak, résztvevőknek táboron
kívül is van más lehetőségük megismerkedni. Ne legyen még egy
csapatépülős keretünk más név alatt

Nyilvántartások

Nyilvántartások vezetése

● Új gazdaságist adminisztráltam

Házszintű gazdálkodás irányítása

Kifizetési listák kezelése

● Érintett szervezetektől bekértem listákat

● Összeállítottam és elküldtem ezeket
● Lekerülő embeket összegyűjtöttem

○ Több szervezetben volt ember aki már nem kap kifizetést, Iskolaszövetkezet
nyilvántartásához szükséges

Általános eseti megkeresések

● Eseti megkeresésekre válaszoltam
○ Ebben a hónapban egészen kevés érkezett



Projektek

Aprópénz felváltás

● Az egyesület aprópénz készletének felváltását elindítottam
○ Rengeteg aprópénz halmozódott fel az elmúlt évek alatt. Ekkora

mennyiséget csak bankban váltanak fel, ami viszont feláras, ehhez találtam
külsős partnert, aki felváltja

○ Partnerrel megbeszéltem a szállítás mikéntjét, ezt megvalósítottuk

Eseti feladatok

Kulcsok és helységek

● Kulcsok kiadását az üzemeltetési felelős engedélye alapján én intéztem
● Klubszobákat bezártam

○ HSZI nyitva hagyta őket bejárás után
● HSZI által megadott hibákat lefotóztam, üzemeltetési felelősnek továbbítottam

Tanácsadó felkérése

● Következő évre felkértem Gulyás Róbertet KB-s illetve gazdaságis tanácsadónak


